
Company name: Kogutex d.o.o.
Contact person: Tomislav Gorički
Street: Dragutina Božića 3 
City: Konjščina
Country: Croatia
Zip code: HR - 49282
Tel: +385 49 465 230
Fax: +385 49 464 411
Mobile: +385 98 460 180
e-mail: kogutex@kr.t-com.hr
web: http://www.kogutex.hr

Services: activities of our company is a food and other consumer goods re-
tail, and production of homemade taters, autochthonous Croatian product.

Brief Intro / Bio: 
About hte company: Company “KOGUTEX” d.o.o. was founded as a fam-
ily business in 1991. Activity of our company is a food and other consumer 
goods retail, and production of homemade taters. We operate in 4 loca-
tions: stores in Konjšćina, Zlatar Bistrica and Galovac. Production of taters 
is located in Jertovec. KOGUTEX stores are recognizable by the beautiful 
interior, competitive prices, large range of goods, friendly staff, and the pos-
sibility of purchasing the goods by the desire of our customers in the shortest 
possible time. Our company employed 41 people.

About taters: Taters are authentic Croatian product made from flour, eggs and 
water. Dough that we get by mixing these ingredients is  dried on the heated 
panel. Thus prepared tatters you can eat so that you pour boiling water over 
them, drain and put in the frying fat, or you can eat them dry as snacks. Our 
tatters are homemade but by the HACCP system of production.
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Company name: Kogutex d.o.o.
Contact person: Tomislav Gorički
Street: Dragutina Božića 3 
City: Konjščina
Country: Croatia
Zip code: HR - 49282
Tel: +385 49 465 230
Fax: +385 49 464 411
Mobile: +385 98 460 180
e-mail: kogutex@kr.t-com.hr
web: http://www.kogutex.hr

Taters, 500 g bag



公司名称: Kogutex d.o.o.
联系人: Tomislav Gorički
地址: Dragutina Božića 3 
城市: Konjščina
国家: Croatia
邮政编码: HR - 49282
电话: +385 49 465 230
传真: +385 49 464 411
移动电话: +385 98 460 180
电子邮箱: kogutex@kr.t-com.hr
网站: http://www.kogutex.hr

公司经营范围:   销售食品和其他生活用品。生产传统的鸡蛋干面片
和其他克罗地亚土产品。

公司简介: 是一个家属公司成立于1991年。公司经营范围   销售食
品和其他生活用品。生产传统的鸡蛋干面片和其他克罗地亚土产品。
公司目前在 Konjščina, Zlatar Bistrica, Galovac 各有一个零售店和在 
Jertovac 有一个生产车间，主要生产按传统方法生产的鸡蛋干面片。公
司以优美的工作环境，有竞争力的价格，丰富的产品，热情的工作人
员，以及能在最短时间内满足客户的特殊要求而著名。公司目前有41
位雇员。

鸡蛋干面片是克罗地亚土产品。主要成份是面粉，鸡蛋和水。以上这
些成份经过搅拌做成薄片后，放在高温铁板上烤干。这样做成的鸡蛋
干面片可以先放在沸水中泡软，然后取出滤干后放在烤肉汁中剪烤后
再吃，也可以当零食吃。我们的鸡蛋干面片是按传统方法，并完全满
足 HACCP 生产体系生产的。
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